

DAGSORDEN

Holbæk

Torsdag den.3.april 2025 kl.19 – 22

Sted: Sportsbyen, VIP 4

Til stede:	Tina Berg Person, Ole Toustrup, Frank Petersen, Lilian Bierdaszkiewicz, Martin Svendsen, Kenneth Lindrup Larsen og Lis Hævdholm
Afbud:	Morten Marx og Svend-Erik Skaarup
Mødeleder:	Tina Berg Person
Referent:	Lis Hævdholm
Dagsorden	Referat
1. Godkendelse af dagsordenen	Godkendt
2. Opfølgning på referat fra sidste møde	Se under punkter
3. Status på økonomi.	Frank har udsendt oversigt og gennemgik denne. Der er endnu ikke modtaget indbetaling fra BTDK af stævnegebyrer, men dette beløber sig til 28.750 kr., så det ser ud til at vores martsstævne udviser et lille overskud. Køb af rekvisitter udgør et større beløb, men heraf er indkøb af kameraer finansieret af et tilskud fra Foreningspuljen
4. Generalforsamling	Bestyrelsen mødes kl. 17.00, herefter fællesspisning kl.18.00 og generalforsamlingen begynder kl. 18.30.
5. Rengøring i bordtennishallen.	Frank og Tina arbejder videre med det. Det skal opdeles i to områder, da oprydning og rengøring i depotrummet er et kapitel for sig. I hallen skal man have hjælp af flere, og vi kan formentlig låne rengøringsremedier hos Sportsbyen.
6. Arbejdsgrupper – status. A) Strategi / markedsføring (Kenneth og Frank)	Der er endnu ingen tilmeldt til påskecamp, og vi blev enige om, at der skulle være minimum 10 deltagere for at gennemføre. Alternativ løsning blev drøftet. Kenneth og Frank arbejder videre med at få et samarbejde med Stenhus, men på grundforløbet. Vedrørende Lucerna, har Frank endnu ikke haft tid til at besøge dem, men det kommer. Vedrørende træner/spiller strategi må vi konkludere, at det er nødvendigt med tilgang udefra, hvis vi skal rykke op i Østserien. Kenneth har et par kontakter, som han arbejder videre med.

Dagsorden	Referat
B) Stævnegruppe – evaluering af stævnet 29. og 30.marts 2025 (Kenneth, Martin og Katja)	Stævnet forløb rigtig godt, og vi fik mange roser. Der er forslag til et par forbedringer, men vi afventer, at der bliver afholdt møde i stævnegruppen. Kenneth indkalder til dette.
7. Status fra	
a) Ungdomsafdelingen	Martin oplyste, at det sidste begynder- og ungdomsstævne i denne sæson har været afholdt i Skensved, hvor han deltog som hjælper. Der er tilgang af nye spillere, og det er nødvendigt at oprykke 4-5 spillere efter påske. Gruppen tog afsked med Mona, der stoppede den 1.april og vil blive stærkt savnet. Der bliver aflyst træning i påskeferien. En del af træningen stopper med udgangen af maj måned, men der vil fortsat blive tilbudt træning indtil sommerferien. Frank oplyste, at det er aftalt med Katja, at hun tager over med alt det administrative arbejde i ungdomsafdelingen, men da der ikke er nogen repræsentant for ungdom i bestyrelsen, vil Frank være kontaktperson til Katja. Trænersituationen er ved at være på plads, da der er indgået aftale med flere forskellige, hvoraf en del tager på trænerkursus i næste weekend. Der skal afholdes møde med alle trænere inden sommerferien for at planlægge træningstider og ansvarlige for alle hold. Frank tager initiativ til dette.
b) Seniorafdelingen	Lilian stopper som senioransvarlig, når hun træder ud af bestyrelsen. Efter generalforsamlingen, når det er afklaret, hvem der sidder i bestyrelsen, skal det fastsættes, hvem der bliver senioransvarlig. Det er aftalt, at der efter sommerferien kommer en træner på onsdagsholdet.
c) Bat60-afdelingen	Det går forrygende. Efter den seneste CFR registrering har vi nu den største Bat 60 afdeling i Danmark med 196 medlemmer, og der kommer stadig flere til!
d) Webmaster	Ole anførte, at de nye CFR-tal burde komme på hjemmesiden, hvilket der var enighed om.
e) Øvrige – herunder "klubmesterskab"	Frank har undersøgt hos badminton, om vi kan bruge badmintonhallen en weekend i maj måned. Det kan vi, men bedst en søndag. Datoer blev drøftet, og enighed om, at søndag den 4.maj er den foretrukne. Kenneth laver indbydelse og opretter tilmelding. Bierfest. Frank havde det nødvendige antal hjælpere, men andre klubber har problem med at skaffe deres hjælpere, derfor skal vi have flere. Frank mener at kunne skaffe tilstrækkeligt antal, så vi kan dække bordoprydning også. Frank har været til møde i brugerrådet, hvor man har drøftet samarbejde mellem foreninger i Holbæk Sportsby. De har også drøftet åbningstider, og de problemer, der er opstået i forbindelse med, at der er blevet indskrænket åbning.

Dagsorden	Referat
8. Meddelelser fra formanden	Årsmøde i Bordtennis Danmark den 18.maj, hvis Tina ikke er på ferie, deltager hun sammen med Lis .
9. Kalender	Lis har foreslået for trænerne, at vi afholder sommerferie aktivitet 4 gange i uge 32. Det har tidligere år vist sig, at der er dårlig tilslutning i midten af sommerferien. Foreslår at det bliver tirsdag og torsdag kl. 10-12 og 12.30-14.30. Øvrige punkter i Årshjulet er afklaret.
10.Næste mødedato	Torsdag den 24.april 2025 kl. 17.00 i Sportsbyen
11.Evt.	Vi var tidligt færdige, kl. 21.15. Tak for godt og konstruktivt møde.